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                                                                                                     ، معاونت آموزشی با اعضای هیئت علمی دانشکدهدندانپزشکی جلسه هم اندیشی مسئولین دانشکده موضوع نشست:   

 دانشکده دندانپزشکیمکان برگزاری:  

     

 اون محترم آموزشی دانشگاه، ضمن اشاره به اهمیت و جایگاه والای  مقام استاد، به ویژه ابتدای جلسه جناب آقای دکتر حق بین معدر -1

های ارزشمند  از تلاش د به مردم ارائه می دهن نشکده دندانپزشکی که همزمان با آموزش  به دانشجویان، خدمات بالینی نیزاساتید دا

نمودند. دانیرد امکانات قدایشان علی رغم کمبو  

 ی و ارتباط مؤثر آموزش، با تأکید بر اهمیت کلاس های وسعه آموزش پزشکیجناب آقای دکتر وطنچیان مدیر محترم مرکز مطالعات و ت-2

نمودند. رتشک نشان قدردانی کرده و با وجودکمبودها و کاستی های موجود، بار دیگر از خدمات آنابا دانشجویان، از زحمات ایاساتید   

.کده تأکید کردند.دانش   EDO  ارتقاء  دانشکده، ضمن معرفی خود، بر ضرورت همکاری برای EDO جناب آقای دکتر عیدی مسئول-3  

تقدیر دانستند.کاری مؤثر ریاست دانشکده را شایسته استاد محترم دانشکده هم یا،خانم دکتر بزرگ ن-4  

اما عدم تفکیک برخی از  ،دانستندعملکرددانشکده برجسته خانم دکتر فرازی را در  مؤثراد محترم خانم گل محمدی نقش مثبت و است-5

دکتر  همچنین خانم ت آموزشی و درمانی ناشی از کمبود امکانات برشمردند.مشکلایکی ازترمیمی و اندو را بخش های بخش ها از جمله 

این مشکلات دانستند.را عاملی مؤثر در رفع ه فرازی وجود فضای مناسب خارج از دانشکد  

خانم دکتر مطلبی گروه کودکان در خصوص سختی گیری امکانات خدمات درمانی دانشکده دندانپزشکی مطالبی را ارائه نمودند و اشاره -6

ز مرک بر پیگیری این مسئله و راه اندازی سختی گیریحق بین نمودند این مسئله در اثربخشی آموزش بسیار مؤثر است. جناب آقای دکتر 

وزشی و خدمات آم در و تأثیر منفی آنبیهوشی  جهیزاتتهمچنین خانم دکتر مطلبی درباره کمبود ها تأکید نمودند. برای کلیه درمانگاه

دانستند.و دانشکده را در حل این مسئله مؤثر معاونت درمان در پاسخ، هماهنگی میان دکتر حق بین درمانی نکاتی مطرح کردند که  

ت موفقیت دانشجویان جه در تمام تلاش خود را ، اظهار داشتند کهعضو جدید هیئت علمی ، متخصص دندانپزشکی وگریخانم دکتر لن-7

.به کار خواهند گرفت  

و همچنین شرایط بهداشتی یع در خصوص انجام مراحل سخت گیری توسط متخصصان دانشکده بهداشت تمدالصناسرکار خانم دکتر مع-8

دانستند. ه  و خرید دستگاه جرم گیر را ضروریتوضیحاتی ارائه داده لابراتورها و محیط دانشکد  

خانم دکتر حریری از زحمات مسئولین و ریاست محترم دانشکده تشکر نمودند.-9  

است، وزش تأثیرگذار کمیت و کیفیت آمکه این کمبود بر خانم دکتر فرازی به کمبود نیروهای آموزشی توانمند اشاره کرده و تأکید کردند-10

انجام داد. ت مؤثری در این زمینهاقداما ، می توانبا تغییر محیط کار این نیروها نیز پیشنهاد دادند که دکتر حق بین در ادامه،  

ارائه و درخواست  توضیحاتی ،ودیعه مسکن برای اعضای هیئت علمی موضوع وام ، به ویژه وام در موردسرکار خانم دکتر جمالی -11

.مساعدت نمودند  

 

 


